
P R O T O K Ó Ł NR 57/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Rawskiego 

odbytego w dniu 26 lutego 2025 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli Członkowie Zarządu, zgodnie z załączoną listą obec-

ności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach brali udział: Pan Arkadiusz Gajewski – Skarbnik Powiatu, Pan 

Piotr Kucharski – Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Pan Tomasz Nowicki  

– Dyrektor Wydziału Organizacyjnego, Pani Grażyna Walewska - Kierownik  

Oddziału Oświaty. Posiedzeniu przewodniczył Starosta – Pan Adrian Galach. 

  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia zarządu. 

3. Zmiana Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Rawie 
Mazowieckiej. 

4. Informacja publiczna w sprawie planowanych inwestycji w pasie drogo-

wym DP 4101E w m. Grzymkowice. 

5. Wyrażenie opinii w zakresie zaliczenia do kategorii dróg gminnych nowo 

wybudowanego odcinka łączącego ulice Jana Pawła II oraz Kościuszki  

w Białej Rawskiej.  

6. Pytania prasowe o transport w powiecie rawskim.  

7. Petycja o remont drogi powiatowej nr. 4117E – sołtys Elżbieta Redlicka – 

uzupełnienie. 

8. Wyrażenia zgody na złożenie 3 wniosków przez ZSP im. Wł. St. Reymonta 
w Rawie Maz. w ramach programu Erasmus + 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Rawskiego w sprawie zmian w budżecie na 2025 

rok. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Rawskiego w sprawie zmiany planów  

finansowych budżetu Powiatu Rawskiego na 2025 rok. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu o godz. 0900 dokonał Starosta – Ad-

rian Galach, witając zaproszonych gości oraz Członków Zarządu. 



Ad. 2 Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu uwag nie zgłoszono.  

Został przyjęty jednogłośnie. Do propozycji porządku Zarządu również uwag nie 

zgłoszono. 

Ad. 3 Realizując przyjęty porządek obrad, Pan Tomasz Nowicki – Dyrektor Wy-

działu Organizacyjnego, przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Rawie Mazowieckiej. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 123/2025 stanowiącą załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad. 4 Pan Piotr Kucharski – Dyrektor Wydziału Infrastruktury, przedstawił wniosek 

Pana Huberta Wojtczaka o udzielenie informacji publicznej odnośnie planowa-

nych inwestycji w pasie drogowym DP 4101E w miejscowości Grzymkowice. W 

odpowiedzi na wniosek Pana Huberta Wojtczaka, Zarząd Powiatu Rawskiego po-

informował, że na razie nie planuje kompleksowej modernizacji drogi 4101E, a 

jedynie bieżące naprawy. Decyzje o dalszych inwestycjach będą podejmowane w 

przyszłości, w zależności od dostępnych środków finansowych i potrzeb. Zarząd 

rozważa również wprowadzenie ograniczeń tonażu, dla ochrony zabytkowej alei 

lipowej i zmniejszenia szkód wynikających z nadmiernej eksploatacji drogi. 

Ad. 5 Pan Piotr Kucharski – Dyrektor Wydziału Infrastruktury, przedstawił wniosek 

Urzędu Miasta i Gminy Biała Rawska o wydanie opinii w sprawie zaliczenia nowo 

wybudowanego odcinka drogi, położonego na działkach ewidencyjnych w obrę-

bie nr 3 miasta Biała Rawska oraz w obrębie Żurawia, gmina Biała Rawska, do 

kategorii dróg gminnych.  

Wnioskodawca wnosi o wydanie opinii w terminie do dnia 14 marca 2025 r. Brak 

opinii w wyznaczonym terminie zostanie potraktowany jako milcząca zgoda na 

zaliczenie przedmiotowego odcinka drogi do kategorii dróg gminnych, zgodnie z 

art. 7 ust. 3 ustawy o drogach publicznych. 

Zarząd Powiatu wyraża zgodę na zaliczenie przedmiotowego odcinka drogi do ka-

tegorii dróg gminnych. 

 

Ad. 6 Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Pan Piotr Kucharski, omówił  

korespondencję od Kacpra Fiszera w sprawie pytań prasy o ocenę oferty połączeń  

autobusowych w powiecie rawskim, w tym linii komunikacji dowozowej ŁKA oraz 

linii finansowanych przez województwo łódzkie z Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych (FRPA). 



Zarząd poinformował, że Starostwo Powiatowe w Rawie Mazowieckiej monito-

ruje sytuację w zakresie transportu publicznego, ale bezpośrednią odpowiedzial-

ność za organizację połączeń ponosi Urząd Marszałkowski Województwa Łódz-

kiego. Powiat Rawski nie prowadzi własnych badań zadowolenia mieszkańców w 

tym zakresie. Brak negatywnych sygnałów od mieszkańców uznano za pozytywny 

wskaźnik. 

Ad. 7 Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Pan Piotr Kucharski, przedstawił informa-

cje o petycji dotyczącej remontu drogi powiatowej nr. 4117E (Ossowice – Kaleń) 

– złożoną przez sołtys wsi Podskarbice Szlacheckie - Elżbietę Redlicką.   

Zarząd Powiatu skierował petycję do Komisji Skarg i Wniosków w celu jej  

rozpatrzenia. 

Na posiedzeniu Komisji Skarg i Wniosków ustalono, że: 

• należy podsypać pobocza drogi, zwłaszcza na zakręcie, 

• należy uporządkować oznakowanie drogi, 

• należy wprowadzić ograniczenie tonażu do 15 ton dla aut ODMC, z wyłą-

czeniem autobusów oraz wjazdów docelowych. 

Zarząd Powiatu zobowiązuje Dyrektora Wydziału Infrastruktury do realizacji zale-

ceń Komisji Skarg i Wniosków dotyczących remontu drogi powiatowej Ossowice 

– Kaleń. 

Zarząd Powiatu wyraża zgodę na postawienie znaku ograniczającego tonaż do 15 

ton z wyłączeniem autobusów oraz wjazdów docelowych. 

Ad. 8 Pani Grażyna Walewska - Kierownik Oddziału Oświaty poinformowała Za-

rząd, że dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. Władysława Reymonta 

w Rawie Mazowieckiej – Pan Andrzej Romańczuk, zwrócił się z prośbą o zgodę na 

złożenie kolejnych wniosków w ramach programu Erasmus+. Dotyczą one akcji 

partnerstwa, a koszty w całości pokrywane są z grantów. Powiat nie ponosi żad-

nych wydatków.  

Dyrektor planuje złożyć trzy wnioski: 

• Kontynuacja współpracy z Włochami, Hiszpanią, Estonią i Turcją. 

• Nawiązanie współpracy ze szkoła w Portugalii. 

• Współpraca z Włochami, Turcją i Finlandią. 

Celem projektów jest rozwój kulturowy młodzieży, nauka języków i poznawanie 

obyczajów innych krajów. 



Pełnomocnictwo udzielone dyrektorowi w styczniu tego roku jest nadal ważne i 

może być wykorzystane do złożenia nowych wniosków. Dyrektor potwierdził, że 

konsultował się z fundacją zajmująca się pisaniem wniosków i to pełnomocnictwo 

jest wystarczające. 

Zarząd powiatu wyraził zgodę na działania dyrektora. 

Ad. 9  W tym punkcie Pan Arkadiusz Gajewski – Skarbnik Powiatu przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmian w tegorocznym budżecie. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 121/2025 w sprawie zmian w 
budżecie na 2025 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 10 Pan Arkadiusz Gajewski – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały w 
sprawie zmian planów finansowych powiatu na rok bieżący. 
Zarząd Powiatu bez uwag podjął powyższą uchwałę. Uchwała Nr 122/2025  

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 11 Sprawy różne 

W sprawach różnych Zarząd ustalił termin kolejnego posiedzenia na dzień 05 

marca 2025 r. na godz. 09:00. 
 

Ad. 12 Wobec wyczerpania tematów zawartych w przyjętym porządku obrad  

i braku dalszych głosów w dyskusji Starosta  – Adrian Galach dokonał zamknięcia 

posiedzenia o godz. 10:30. 

W załączeniu: 

- wszystkie załączniki wymienione w treści protokołu. 

 

Sporządziła: Małgorzata Borowiec 

Zarząd Powiatu: 

Adrian Galach Starosta Rawski ........................................................ 

Justyna Walczak Wicestarosta .......................................................... 

Lech Owczarek Członek Zarządu ..................................................... 

Stanisław Skoneczny Członek Zarządu ............................................ 

Jarosław Uchman Członek Zarządu .................................................. 


